Japanese style "All you can eat " BBQ restaurant in Osaka Yakiniku Rokko is conveniently located in the heart of Shinsaibashi, YAKINIKU is a JAPANESE STYLE BBQ (grilled meat). Restaurant specializes in a wide variety of meats (beef, pork, chicken, and lamb) as

well as assorted vegetables. You can cook the meat and vegetables at your own table and eat with special dipping sauces. "All You Can Eat", so please order anything you like, as much you want. Relax and enjoy delicious meal as much as you like all for fixed price. All you can drink plan is available with an additional fee. English & Chinese menu and also English

speaking staff is available.

。 通知,無例,手內以及新鮮蔬菜,並使用店裡特製的沾醬來吃。由於是一價 吃到飽的方式,您可盡情地來用餐。一個價錢讓你能安心盡情地享用。如果付費 可追加飲料的暢飲。備有華文和內文的意思,選先會於此盡情地享用。如果付費

The time limit for all you can eat is 2 hours. / BBQ course with 12 kinds 2,150 Yen. With 18 different kinds 2.650 Yen. With 21 different

限 2 小時以內隨你吃到飽/套餐12 種類 2150 日圓。18種類 2650 日圓。21種類 3150 日圓。

Yakiniku Rokko 燒肉 六甲 / 焼肉 六甲 SHINSAIBASHI P06 H-3 58

□ Zarizi, rigasiisiinisaasii, ridura dosaasii, osaasii, 地點好找。地鐵心齋橋站 徒步5分。受觀光客喜愛的店



One free drink (per person) 贈呈免费飲料一杯

Loin

Round

Meet Rile The OSAKA Sirloin you can enjoy delicious beef all recommended and selected by EXPLORER OSAKA editorial office!

EXPLORER OSAKA編集部精心挑選



All you can eat Shabushabu, Sukiyaki and Haagen Dazs

hinly sliced meat and vegetables are cooked in a hot pot with seaweed roth and served with Ponzu (Japanese citrus) dipping sauce and sesame sauce. We have fresh vegetables and a wide variety of side dishes as well. Also, don't miss the all you can eat Haagen Dazs ice cream, which were the first restaurant in Japan to offer

涮涮鍋,壽喜燒,哈根達斯冰淇淋隨你吃到飽!

涮涮鍋是在昆布製成的高湯裡涮一下豬肉片和蔬菜後,沾上醬油醋或芝麻調味 醬來品嚐的日本傳統料理。肉以外也有新鮮蔬菜和各種菜餚。在日本是唯一 提供哈根達斯冰淇淋隨你吃到滿足的店

Extremely exclusive! 超级限定!特選神戶牛涮涮鍋套餐 Specially selected Kobe beef Shabushabu course meal

Male(男士):8,640 Yen / Female(女士):8,424 Yen

'We stop serving this course meal as soon as the stock of beef runs out.*賣完截止 Waqyu Japanese beef Shabushabu course meal

和牛涮涮鍋套餐

Male(男士):4,298 Yen / Female(女士):4,082 Yen Each course includes pork loin, pork back ribs, chicken legs, seasonal vegetables, rice, Udon and ice cream. Of course, they are all you can eat as well.

※各套餐包含的豬里脊肉·五花肉·雞腿肉·季節蔬菜·飯·烏龍麵·冰淇淋也都隨你吃到飽



© Lunch11:30 ~ 15:00 (L.O. 14:00) Dinner/Mon-Fri17:00 ~ 23:30 (L.O. 22:00) Dinner/Sat,Sun and national holidays

■ Available · 使用可能 ■ English · 中文 ■ English · 中文

We offer you "Kobe beef", one of the 3 major Wagyu beef brands in Japan.

We only offer you the top quality beef that is carefully selected here in Japan. Enjoy our authentic Yakiniku with the most popular dish of Kobe beef", one of the 3 major Wagyu beef brands in Japan, in a elaxed atmosphere. Everything is reasonably priced for our ustomers to experience the savory flavor of the fine quality meat.

可以吃到日本三大和牛之一的"神产牛"



Yakiniku BBQ Gyuta Honjin Shinsaibashi Store

牛太的燒肉 本陣 心齋橋店 / 焼肉の牛太 本陣 心斎橋店 SHINSAIBASHI P06 H-3 @

● 17:00~23:30■ No fixed holidays/無 **6**06-6212-0029

ACROSS Bld.B1F, 2-6-14, Shinsaibashisuji, huo-ku Osaka-shi, Osaka

The restaurant is designed to look like an old town in Osaka back in the 1960s. It's a great retro flavored atmosphere.

Their lively staff will welcome you with a big smile. You can enjoy more than 40 kinds of the freshest and top quality domestic "Horumon" that can be only served here. Because this is also a directly managed dressed meat shop, you can enjoy rare parts in the best condition. The very juicy and tender "Maboroshi no Tecchan" (very rare intestine) and "Yami Harami" (very rare outside beef skirt) that

Tecchan (intestine) 大腸 745Yen Harami (Outside skirt) 五花肉 637Yen tastes like top quality short rib are highly recommended. Top selected domestic black cattle Loin **里普肉** 745Yen

以昭和30年代時的大阪平民區為設計的復古式店舗 在此可嘗到40種以上,堪稱日本最大級的新鮮上等國產牛內臟烤肉店。如「肝臟」

乳房」等稀少又新鮮部位,誰叫我們是賣肉的專門店。另外還有計多超嫩的「絕 -無二 肥大腸」,看似肥肉入口卻是特等的「傳說中的五花肉」,都不能錯過! 也有經過嚴格挑選出來的黑毛和牛上等肉讓您品嚐。

Showa Taishu Horumon Dotonbori branch 昭和大眾內臟烤肉店 / 昭和大衆ホルモン

NAMBA-DOTONBORI P09 I-4 61 Store 62 Souemon-Chou 63 Sennichimae Store [Mon.-Sat.] 11:30~5:00(Last call 4:30am) [Sun. & National

↑ 1F, 1-5-9, Dotonbori, Chuo-ku Osaka-shi, Osaka ■English · 中文 ■ Available · 使用可能 中文

Domestic

國產牛

内臟烤肉

Horumon'

Very rare Japanese black cattle breed, Daikoku-sengyu

Our sirloin is matured for 35 days in a beef aging room that is the bigges in Japan. Both this sirloin and our highest quality of beef tongue named Toro-tongue will be served with seven different kinds of salt for your taste. Regular course meals are served at 7,500yen and 11,000yen Special course meal starts at 12,900yen. (A la carte menus are also available.) Please refrain from bringing children under 10 years old. 10% service fee and 540yen table charge will be separately added to your bill.

非常識的黑毛和牛「大黑干牛」

提供在日本最大的熟成庫裡放 35 天熟成的莎朗牛排和極品「入口即化4 舌肉」等 7 種牛肉,請蘸鹽品嚐。一般套餐有 7500日元和11000日元 特別套餐從12900日元起(也可自由的選菜)。10歲以下的客人請勿入店 將加收10%服務稅,餐前小菜540日元

Nikusho Nakata 肉匠Nakatal/肉匠なか田



You can enjoy the authentic steak with a satisfying volume for 980yen!

with a reasonable price. You can taste a great volume of steak in a casua manner. You can easily stop by after the shopping as it is open until 8AM Takeout is also available. You can as enjoy delicious Japanese sake (Daiginjyo) and Umeshu plum wine.

只要980日幣就能享用份量充足的道地牛排!

如欲享用經濟實惠的牛排,非常推薦本店。可簡單吃到份量充足又道地 的牛排。本店營業到早上8點,在您購物完同家前用餐也,OK。也可外帶

回飯店享用。另外,日本酒(大吟醸)■ 和梅洒也非常美味

Japanese black cattle breed steak **黑毛和牛牛排** 150g ¥2,480

Japanese black cattle breed loin steak 黑毛和牛肩背肉排 150g ¥3,750

Teppan Dining Oohanabi

鐵板DINING 大花火 (OHANABI) / 鉄板ダイニング大花火

SHINSAIBASHI P06 H-3 65

Recommended for those who

■18:00 ~ 8:00 (Next day)

You can enjoy both charcoal-grilled Wagyu Japanese beef Yakiniku and authentic Japanese cuisine! We offer the highest grade Wagyu Japanese beef with the most "Sakura set." 推薦菜單「櫻花套餐」

reasonable price in the area. Seafood and other Japanese cuisine are also widely available! By being located right at the center of Shinsaibashi area and open until late in the evening, our restaurant is perfect to stay for dinner after the shopping.

可同時享用和牛炭火烤肉及道地的和食! 我們以最便宜的價和提供您最高級的和牛。也備有多種海鮮及和食!

本店位於心齋橋地區的中心,並營業到深夜,您可於購物後輕鬆用餐



、 其他語言的網頁可參考這裡

Charcoal-grilled Yakiniku Sakurasaku 炭火燒肉SAKURASAKU / 炭火焼肉さくら咲く

SHINSAIBASHI P07 H-4 66

⑤[Mon - Sat] 17:30 ~ 4:00(Next day) (L.O. 3:00)
[Sun & Holiday] 17:30 ~ 24:00

【Irregular holidays/不定



